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§1 Öppnande av sammanträde mm. 

 Fredrik Bojerud hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade 

mötet öppnat. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Leif Larsson. 

Dagordningen godkändes efter beslut att låta punkten ”Presentation av tankar 

om Brommaplan” utgå på grund av tidsbrist. 

  

§2 Stadsbyggnadskontorets svar om planarbetet för Vinsta 

 Det är angeläget att Vinsta fortsätter att utvecklas samtidigt som förbifarten 

planeras/byggs. Det får inte bli ett vaccum för Vinsta under byggtiden. 

Tom Mellkvist och Rolf Andersson har varit i kontakt med 
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stadsbyggnadskontoret med anledning av en bygglovsansökan för utveckling av 

Coop-fastigheten och fått olika besked från stadsbyggnadsdirektören och 

handläggarna.  

Fredrik Bojerud uppmuntrade till fortsatt kontakt med stadsbyggnadskontoret. 

Fredrik själv kommer att kontakta representanter i stadsbyggnadsnämnden för 

att försöka få klarhet i hur det är med möjligheterna att utveckla Vinsta under 

förbifartsbyggtiden. Rapport kommer på nästa möte. 

  

§3 Business Park Stockholm E4 – L-Å Davidsson 

 Lars-Åke Davidsson presenterade sitt förslag om hur att få fler arbetsplatser till 

stadsdelen. Stockholms läns företag ligger idag utefter E4 och när förbifarten är 

klar kommer Hässelby-Vällingby att bli ett mycket attraktivt område. Då gäller 

det att inte all mark är bebyggd för boenden. Det är därför angeläget att 

inventera marken kring Lövsta-Vinsta-Vällingby-Lunda-E18 för framtida 

företag. 

I anslutning till Business Park framkom förslag att bjuda in stadsbyggnads-

kontorets näringslivsgrupp till nästa möte. 

Lars-Åke Davidssons presentationsbilder biläggs. 

  

§4 Presentation av tankar om Brommaplan – L-Å Davidsson. 

 Beslutades att behandla Brommaplanspunkten vid annat tillfälle. 

  

§5 Aktuell information från Stockholm Business Region (SBR). 

 Mötet om förbifarten i Fontänen i Vällingby samlade över 100 personer. 

SBR håller frukostmöten om Miljöteknik i Högdalens företagsområde, 

nätverksarbete, ”nobelfrukost” med mera. 

  

§6 Aktuell information från rådets övriga ledamöter. 

 Magnus Ehrenstråhle: Svensk Bilprovning kommer att flytta till Kista. En tungt 

vägande orsak är bygget av förbifarten. 

Staffan Lundström: Grävandet runt Bergslagsvägen och Lövstavägen beror på 

att Fortum lägger ny högspänningskabel och gräver ner luftkabeln. 

 Rolf Andersson: KF har en intressent som vill starta ett hotell, men det är 

knepigt att få bygglov. 

Enligt den nya detaljplanen kommer en del av KF:s lokaler att behöva rivas!!! 

Tom Mellkvist: I studentlägenhetsfastigheten är det ett par personer som 

kommer att avhysas då de inte betalar hyran. En av dem som ska vräkas har 

kontaktat Sveriges television för att han känner sig orätt behandlad. 

Marie Engström: Nytt bevakningsföretag, Rapid, är upphandlat för 

områdesbevakningen i Vinsta med start 1 november.  

Engagemanget i Vinsta företagsgrupp är svikande. 

David Finch: Arbetsförmedlingen måste bli mycket bättre på att synas. Man 

ringer runt till företag i området. 

En service, som Arbetsförmedlingen har, är att företagen själva kan lägga ut 

sina annonser på Arbetsförmedlingens hemsida. 
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Mats Carinder: Inom Vinsta företagsområde finns många tomträtter och staden 

har sagt stopp till utförsäljning av dem på förfrågan om köp från 

fastighetsägare. 

Förvaltningen besvarar just nu remiss om förbifarten. Vill du ha med dina 

synpunkter i remissen ombeds du att snarast skicka dem till Gabrielle 

Ljungberg. 

Mats Arenander: Företagarna i Stockholms stad håller ”after work” en gång per 

månad. 

Företaget har sponsrat Nyföretagarcentrum i västerort. 

Utbildning för Jobbtorget planeras i anställningsbarhet med mera. 

Tidningen ”Stockholms näring” ges ut av Företagarna i Stockholms stad. Den 

kommer att distribueras till mötesdeltagarna. 

Lars-Åke Davidsson: Nyföretagarcentrums starta eget bidrag har tagit slut. Nu 

söker man samarbetspartner. 

Ett förslag på området i gröna hantverksbyn visades. I förslaget är även 

trafikverkets lufttorn inritade. 

Fredrik Bojerud: Den 12 oktober kommer finansborgarrådets förslag till budget 

för år 2012. 

Stora bidrag ges till Söderort och Järvafältet men varför får inte Hässelby-

Vällingby något? 

Ett möte med medborgarna om trygghet har hållits i Hässelbygårdsskolan. Det 

var mer än välbesökt och ett flertal goda idéer framkom. Uppföljningsmöte 

planeras längre fram. 

Leif Larsson: I före detta försäkringskassans hus i Hässelby gård har öppnats ett 

gym. 

I Vällingby kommer psykmottagningen att läggas ner. En psyk-filial kommer 

att öppnas i Hässelby gård. 

 

§7 Näringslivets roll och uppgifter. Fortsatt diskussion 

 Fredrik Bojerud tog upp rådets roll och föreslog arr rådet ska ses som ett 

nätverk mellan politiker, tjänstemän och näringsidkare där olika fokusfrågor 

behandlas. Just nu tex förbifarten. Mötet samtyckte. 

  

§8 Övriga frågor. 

 Nästa möte bestämdes till torsdag 17 november kl 16.00 

  

________________________ 


